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Inleiding  

Op woensdagavond 17 mei organiseerde Lightsource BP voor de omgeving 

een inspraakavond over de plannen om een zonneweide aan te leggen in 

Boesingheliede. Tijdens deze sessie werden de plannen voor de zonneweide, 

de landschappelijke inpassing en de mogelijkheid om financieel deel te 

nemen toegelicht. Tevens konden de aanwezigen hun vragen stellen aan de 

aanwezige professionals en was er de mogelijkheid om te stemmen op 

voorkeuren en hoe een deel van de opbrengst kan terugvloeien in de 

omgeving.  

 

Vanuit het projectteam waren aanwezig: 

- Guido de Wit  projectontwikkelaar  Lightsource BP 

- Casper Cuppen projectontwikkelaar   Lightsource BP 

- Jos van den Hurk landschapsontwerper  Studio Redd 

- Simon de Roo verslaglegger   De Wijde Blik 

 

In totaal zijn er 180 uitnodiging verstuurd en waren er 9 omwonenden 

aanwezig tijdens deze bijeenkomst.  

 

In dit sfeerverslag wordt kort teruggeblikt op wat er tijdens de avond 

behandeld en besproken is.  

 

Inspraakavond 

De aanwezigen lieten zich informeren over de plannen voor de zonneweide bij 

Boesingheliede. Bij twee eerdere ontwerpsessies met de directe buren is al 

opgehaald hoe door hun aangekeken wordt tegen de komst van de 

zonneweide en hoe deze op een zo goed mogelijke manier geïntegreerd kan 

worden in het landschap. De meeste aanwezigen snappen dat de komst van de 

zonneweide bijdraagt aan de halen van de klimaatdoelstellingen van de 

gemeente, maar een enkeling heeft het toch liever niet. Dit zou vermoedelijk 

ten koste gaan van voedzame grond voor akkerbouw.  

 

De zonneweide wordt aan twee zijden omsloten door een vrije strook grond 

en de directe buren hebben een voorstel gedaan om dat te gebruiken voor 

landbouw en schapenweide. Een aanwezige buurman laat weten dat hij het 

leuk en fijn vindt dat eigen buren het willen gaan gebruiken. “Dat is toch 

prettiger, dan dat iemand van buiten het doet of dat het een andere 

bestemming krijgt.” De gemeente heeft de wens uitgesproken om ook 

recreatie toe te voegen in het gebied om de zonneweide, bijvoorbeeld een 

wandelpad. Een andere aanwezige bewoner heeft een alternatief voorstel 

voor een wandelroute, richting een strook waar nu ook al veel mensen hun 

hond uitlaten.  
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Verder zijn de aanwezigen vooral nieuwsgierig naar de financiële participatie. 

Het streven is dat de helft van een project zou in handen moeten zijn van 

lokale partijen (inwoners, lokale verenigingen, lokale coöperaties, lokale 

grondeigenaren, lokale overheden, lokale ondernemers). Tijdens de avond 

wordt gepolst hoe de aanwezigen willen deelnemen: 

1. Risicovol investeren: geld inleggen voor start realisatie, maar met 

meer rendement. (2x) 

2. Risicoarm investeren: geld inleggen na realisatie, minder rendement 

(3x) 

3. Risicovrij rendement: niet investeren, maar wel jaarlijks bedrag voor 

omgeving. (2x) 

 *tussen haakjes het aantal stemmen per optie. 

 

Daarnaast konden bezoekers aangeven hoe ze willen dat het rendement 

terugvloeit naar de omgeving. Dit kon men doen door per persoon 10 fiches te 

verdelen over de opties die hen aanspraken. 

1. Omgevingsfonds – Fonds voor verbetering van de lokale leefomgeving 

(denk hierbij aan verkeersveiligheid, ontspanning, groenvoorziening) 

(9) 

2. Ontwikkelfonds – Voor duurzame energieprojecten. Bijvoorbeeld bij 

gebruik in projecten die zon op dak of parkeerterrein stimuleert of bij 

projecten voor de warmtetransitie (6) 

3. Korting / gratis stroom – zichtbaar groene stroom voor inwoners van 

Haarlemmermeer (35) 

4. Revenuen op basis van verdeelsleutel – Er wordt een verdeelsleutel 

geformuleerd, bijvoorbeeld binnen de groepen 1) directe omgeving, 

2) lokale omgeving 3) rest van de omgeving. (11) 

5. *tussen haakjes het aantal stemmen per optie. 
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Deze manier van stemmen wordt door de aanwezigen als creatief en 

toegankelijk ervaren. Tijdens de inspraakavond waren er ook twee 

vertegenwoordigers van de Energiecoöperatie Zon op Haarlemmermeer 

aanwezig, die met aanwezige bezoekers in gesprek gingen over de stemopties, 

verdelingen e.d. Enkele bezoekers hebben aangegeven dat zij in hun keuzes om 

de stembiljetten te verdelen werden aangesproken door de leden van de 

energiecooperatie . Dat zou een kwalijke ontwikkeling zijn.  

 

De meeste van het beperkte aantal aanwezigen zouden dus graag zien dat de 

stroomkosten naar beneden gaan. Uiteindelijk zou dit dan via een op te richten 

energiecorporatie geregeld kunnen worden. Voordat het zover is, moet er 

eerst een passend voorstel aan de omgeving gedaan worden om 50% lokaal 

eigendom te realiseren. Als dit niet lukt, dan volgt een andere uitwerking. Dit 

wordt allemaal afgestemd met de gemeente voor indiening van de 

omgevingsvergunning.   

 

Vervolg 

Na de inspraakavond wordt de verzamelde input verwerkt, om zo een beter 

voorstel te maken. Vanwege de beperkte opkomst, heeft de organisatie echter 

het voornemen om een extra peiling in de directe omgeving te organiseren, 

bijvoorbeeld door mensen actief te bevragen via een (online) enquête. Dit alles 

om ook een goed voorstel te kunnen doen voor de financiële participatie, dat 

aansluit bij de wensen van de omgeving.   


